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Styrelsemöte 2022-05-25

Plats: Borås Boulehall
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Närvarande: Jan-Åke Brandt
Lars-Göran Axelsson

Anne-Maja Gustafsson

Krister Salomonsson
Göran Larsson

Arne Levin

Revisor: lnga-Britta Carlsson

Klubbordförande: Kjell Engström (DAL) Monica Rydell (KlF)

1. Mötets öppnande
Jan-Åke öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Ersättare för ordinarie ledamot
lngen.

3. Dagordning
Föreslagen dagordning godkändes

4. Justering av dagens protokoll
Arne valdes att justera dagen protokoll tillsammans med ordf.

5. Föregåendeprotokoll
Den godkändes och lades till handlingarna.

6. Ekonomi
- Ekonomisk rapport
Den ser fortsatt bra ut. Hyran for första halvåret är betald.
- Anstölld personal
Oskar slutade den 30 april.

7. Personal
- Ev anställning hallvärd
Enhälligt bestämdes att erbjuda Leif Mollberg anställning som hallvärd fr.o.m. i höst.

8. UnderhålllReparationer/lnvesteringar
Jan-Åke och Arne redovisade för mötet med Borås Stad där bl.a. diskuterades läckage,
avlopp, fukt iväggar, belysning och fläktsystem.

9. Skrivelser
Fanns inga.

10. Hemsidan
Fungerar bra.
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11. Samarbetspartners
- Ropport:
En ny partner via Lars Svanteson; All6kliniken Sleipner.

12. Kommitt6er
- Tövlingskommittön
lnget att rapportera.
- Reklamkommittön
Se pkt 1t ovan.
- Utveckl i ngskommittön
lnget att rapportera.

13. Telefon/Bredband:
Telefonen är vidarekopplad tillJan-Åke under sommaren.

14. Kvarstående frågor
- Förvaring utlåningsklot
- Skrotning klot
- lntroduktionskvällar
- ldrottsskolan; gemensamt ansvar

15. övriga frågor
Diskuterades förslag till spomring av banor. Jan-Åke tar till nästa möte fram 3 förslag till
"skylt". Kostnad för "skylt" föreslås bli 500:- för privatpersoner och föreningar. Företag
föreslås få betala L000:-.

16. Nästa möte
2418 och 2819

17. Mötets avslutande
Jan-Åke tackade de närvarande för utfort arbete, och avslutade mötet

vid Justeras

Arne Levin Brandt


